
Beste inwoners van het Land van Cuijk, 
 
Na twaalf jaar met veel enthousiasme en ambitie te hebben gewerkt voor de lokale 
gemeenschap, heb ik besloten om mij na de komende gemeenteraadsverkiezingen 
in 2026 niet opnieuw beschikbaar te stellen als wethouder. 
Ik sla aan het eind van deze periode een nieuwe weg in. Mijn besluit om volgend jaar 
te stoppen deel ik u graag tijdig mee. Daarbij wil ik op voorhand al mijn dankbaarheid 
uitspreken voor wat we samen hebben bereikt. 
 
Op 1 januari 2022, bij mijn aantreden, stond onze kersverse gemeente voor de 
uitdaging om vijf gemeenten samen te smeden tot één gemeenschap. Dankzij uw 
betrokkenheid en inzet zijn we in korte tijd uitgegroeid tot een krachtige gemeente. 
Een hechte gemeenschap waarin elke kern haar unieke identiteit heeft behouden. 
Het is fantastisch om te zien en te ervaren hoe Land van Cuijk bloeit door de kracht 
van onze inwoners.  
 
Als wethouder duurzaamheid, natuur en mobiliteit werk ik met passie aan het 
groener, gezonder en leefbaarder maken van onze omgeving. Samen met u -
bewoners, ondernemers en experts- zetten we cruciale stappen naar een 
toekomstbestendig Land van Cuijk. In de periode sinds mijn aantreden als 
wethouder, zijn al veel van deze stappen gezet.  
Samen investeren we in het beter bereikbaar maken van onze kernen, in nieuwe en 
verbeterde (snel)fietspaden en in verkeersveiligheid. De langverwachte opwaardering 
van de Maaslijn wordt eindelijk werkelijkheid! 
Onze natuur gaat mij in het bijzonder aan het hart. Zo leggen we 400 hectare nieuwe 
natuur aan en zijn er de afgelopen drie jaar 90.000 bomen geplant! Gemeentelijke 
bomen worden niet meer gekapt, tenzij het echt niet anders kan.  
In het buitengebied streven we naar een gezonde balans, samen met boeren èn 
burgers. Hoewel het soms uitdagend is, werken we met respect voor elkaars mening 
aan een nieuw evenwicht. Ons nieuwe geurbeleid zorgt voor minder overlast. Op 
gemeentelijke gronden geven we de voorkeur aan duurzaam boeren. Dat betekent in 
de praktijk: meer biologische en kruidenrijke graslanden, geen (intensieve) sierteelt 
en een verbod op glyfosaat.  
 
Er liggen nog grote uitdagingen voor ons, zoals de omgang met toenemende 
verkeersdruk in groeiende kernen zoals Boxmeer en Cuijk. Kunnen we onze 
woonwijken en wijkaccommodaties snel genoeg klimaatbestendig maken? En hoe 
behouden we de leefbaarheid in de kleine dorpen? Zodat voorzieningen toegankelijk 
blijven en kwetsbare mensen onderdeel blijven uitmaken van de gemeenschap!  
 
De ervaring leert dat de antwoorden liggen in onze kracht om samen te werken. Te 
erkennen dat we elkaar nodig hebben. In de afgelopen jaren heeft de gemeenschap 
laten zien waartoe ze in staat is. Dat geeft me vertrouwen in de toekomst van Land 
van Cuijk. Het blijft tot maart 2026 een voorrecht om hier als uw wethouder aan bij te 
dragen.  
 
Met hartelijke groet, 
 
Antoinette Maas 
Wethouder Land van Cuijk  


